
PROTOKÓŁ Nr III.2018

z III sesji VIII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
19 grudnia 2018 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.07 – 17.04.

W sesji uczestniczyło 14 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GOPS                                                                                  - Aneta Maj-Desperak
- dyr. Szkoły Podstawowej w Przystajni                                      - Monika Rabenda
- dyr. Gminnego Przedszkola Publicznego w Przystajni              - Jolanta Berg 
- Kierownik Referatu Oświaty                                                     - Alina Piśniak  
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców (około godz. 14.30).  
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży”
na lata 2019-2023,
2)  zmiany uchwały  Nr XXXIII.282.2017 Rady Gminy Przystajń  z dnia  13 listopada 2017 r.
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
3) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 76/1 w m. Mrówczak,
4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 80/1 w m. Mrówczak,
5)  zmiany  Uchwały  Nr  XXXVI.316.2018 Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  lutego  2018 r.
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  823/34
w m. Przystajń,
6) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Gminy Przystajń na 2019 rok,
7) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok,
8) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2018 rok,
9) budżetu Gminy Przystajń na 2019 rok,
10) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń.

9. Pytania w sprawach bieżących.
10. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
11. Zamknięcie sesji.
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A d 1
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. Powitał
wszystkich obecnych na sali. (14:07)

A d 2
Przewodniczący  Rady  Gminy stwierdził  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było
14 Radnych. Brak Radnego Marka Zabawy. (14:08)

A d 3
Przewodniczący przedstawił Radnym porządek obrad.  Wprowadził  autopoprawkę do projektów
uchwał  w  sprawie:  zmiany  uchwały  Nr  XXXIII.282.2017  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
13 listopada 2017 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych
i zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2018 rok. (14:08)

A d 4
Przewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się
z nim zapoznać. Dlatego poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. (14:10)
Wyniki imienne:
ZA (14):
Henryka Kapuścik, Paweł Piśniak, Edward Chamela, Robert Bastrzyk, Zbigniew Marczak, Marian
Drynda,  Jadwiga  Górnik,  Marcin  Tomziński,  Janusz  Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Remigiusz
Wręczycki, Jacek Pilarz, Zbigniew Kmieć, Aleksandra Kierat
PRZECIW (0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):
BRAK GŁOSU (0):
Protokół został przyjęty jednogłośnie (14 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące
załącznik do protokołu. (14:11)

A d 6
Przewodniczący  stwierdził,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  komisje,  które  kolejno
przedstawią sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. (14:22)

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (14:22)

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Przystajń przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (14:25)

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przedstawił Przewodniczący
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radny Remigiusz Wręczycki. (14:27)

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej Radny Janusz Leśniak. (14:29)

Sprawozdanie z działalności Komisji  skarg, wniosków i petycji przedstawił  Przewodniczący
Komisji Skarg, wniosków i petycji Radny Robert Bastrzyk. (14:30)

Brak  uwag  i  zapytań  do  sprawozdań  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym.
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A d 7
Zapytania mieszkańców. (14:32)
Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania.
Wójt powiedział,  że  w  Związku  Międzygminnym  Panki-Przystajń  ds.  Ochrony  Wód  został
wybrany nowy zarząd. Radny Jacek Pilarz jest członkiem zarządu. Odbyło się również 50-lecie
pożycia małżeńskiego - było 21 par. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz powiedziała, że chciałaby, żeby na następną
sesję Pan Wójt poinformował o tym co się dzieje w  Związku Międzygminnym Panki-Przystajń
ds. Ochrony Wód, ponieważ słyszała, że są na związek nałożone kary.
Radna Rady Powiatu Kłobuckiego Bożena Leszczyńska podziękowała za głosowanie na nią.
Odbyły się dwie sesje Rady Powiatu Kłobuckiego. Z inicjatywy powiatu została utworzona Izba dla
Seniorów.  
Radny  Edward  Chamela zapytał  Wójta  kto  jest  Przewodniczącym  Zgromadzenia  Związku
Międzygminnego Panki-Przystajń ds. Ochrony Wód.
Wójt odpowiedział,  że  Przewodniczącym  Zgromadzenia  Związku  Międzygminnego  Panki-
Przystajń  ds.  Ochrony  Wód  został  wybrany  Radny  z  Panek  Pan  Krzysztof  Sroka,  Zastępcą
Przewodniczącego  Zgromadzenia  Radny  Robert  Bastrzyk,  Przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej
została Radna Henryka Kapuścik.

A d 8
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie   (14:41):  

1) uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego "Posiłek dla dzieci i młodzieży" na
lata 2019-2023 (14:41)

Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(14):
Janusz  Leśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Aleksandra  Kierat,  Henryka  Kapuścik,  Jadwiga  Górnik,
Józef Chrzęstek, Edward Chamela, Paweł Piśniak, Jacek Pilarz, Marian Drynda, Marcin Tomziński,
Zbigniew Marczak, Zbigniew Kmieć, Robert Bastrzyk
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.16.2018  w sprawie  uchwalenia  gminnego
wieloletniego programu osłonowego "Posiłek dla dzieci i młodzieży" na lata 2019-2023 (14:44)
jednogłośnie  (14 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne
naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 

2)  zmiany  uchwały  Nr  XXXIII.282.2017  Rady  Gminy  Przystajń  z     dnia  13     listopada  2017     r.  
w     sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (14:44)  

Inspektor Rafał Kośny  przedstawił projekt uchwały autopoprawki. Powiedział, że stawka, która
ulega zmianie wynosi 2 151,00 zł, a po zmianie tej uchwały miałaby wynosić 1 900,00 zł.
Wójt dopowiedział,  że  były wnioski  przedsiębiorców i  postanowiliśmy się  do nich  przychylić.
W wyniku podjęcia tej uchwały będziemy 3 gminą w powiecie jeśli chodzi o podatek od środków
transportowych.  13 303,00  zł  będziemy  mieli  mniej  środków  z  podatku  od  środków
transportowych.
Przewodniczący zarządził głosowanie.
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Wyniki imienne:
ZA(14):
Janusz Leśniak, Henryka Kapuścik, Marian Drynda, Józef Chrzęstek, Jadwiga Górnik, Remigiusz
Wręczycki, Paweł Piśniak, Edward Chamela, Zbigniew Kmieć, Zbigniew Marczak, Jacek Pilarz,
Marcin Tomziński, Robert Bastrzyk, Aleksandra Kierat
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.17.2018  w sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXXIII.282.2017 Rady Gminy Przystajń z dnia 13 listopada 2017 r. w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od środków transportowych (14:53) jednogłośnie  (14 Radnych za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

Radna Henryka Kapuścik  powiedziała, że u niej podwyżka podatku od nieruchomości wynosi
14 % i będzie to 64,00 zł. 
Wójt odpowiedział,  że  mieszkańcy  muszą  uczestniczyć  w  inwestycjach  i  w  jego  odczuciu  ta
podwyżka podatków nie jest bardzo uciążliwa. 
  

3) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 76/1 w m. Mrówczak (14:56)

Inspektor Małgorzata Drynda przedstawiła projekt uchwały.
Wójt dopowiedział, że będziemy płacili 12,00 zł za 1 m² działki. Kolejnej również. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(14):
Janusz Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Zbigniew Marczak,  Jadwiga  Górnik,  Marian Drynda,  Edward
Chamela,  Zbigniew  Kmieć,  Paweł  Piśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Henryka  Kapuścik,  Robert
Bastrzyk, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.18.2018  w sprawie  wyrażenia  zgody  na
nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  76/1  w  m.  Mrówczak (15:00)  jednogłośnie
(14  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 80/1 w m. Mrówczak (15:00)

Inspektor Małgorzata Drynda przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(14):
Marian  Drynda,  Zbigniew  Marczak,  Janusz  Leśniak,  Edward  Chamela,  Jacek  Pilarz,  Józef
Chrzęstek,  Jadwiga  Górnik,  Paweł  Piśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Zbigniew  Kmieć,  Robert
Bastrzyk, Henryka Kapuścik, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
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Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.19.2018  w sprawie  wyrażenia  zgody  na
nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  80/1  w  m.  Mrówczak (15:02)  jednogłośnie
(14  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

5)  zmiany  Uchwały  Nr  XXXVI.316.2018  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  lutego  2018  r.
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 823/34 w m. Przystajń
(15:02)

Inspektor Małgorzata Drynda przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(14):
Zbigniew  Marczak,  Janusz  Leśniak,  Marian  Drynda,  Józef  Chrzęstek,  Jacek  Pilarz,  Remigiusz
Wręczycki,  Paweł  Piśniak,  Robert  Bastrzyk,  Edward  Chamela,  Zbigniew  Kmieć,  Henryka
Kapuścik, Jadwiga Górnik, Marcin Tomziński, Aleksandra Kierat
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.20.2018  w sprawie  zmiany  Uchwały
Nr XXXVI.316.2018 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 823/34 w m. Przystajń (15:08) jednogłośnie
(14  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

6)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych
Gminy Przystajń na 2019 rok (15:08)

Inspektor  Marta  Okaj  przedstawiła  projekt  uchwały.  Ogólna  kwota  Gminnego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Przystajń na 2019 rok wynosi
118 000,00 zł.
Przewodniczący poprosił, żeby na przyszłość załączyć Radnym do wglądu załącznik dot. rozbicia
środków, następnie zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(14):
Zbigniew Marczak,  Józef  Chrzęstek,  Edward  Chamela,  Janusz  Leśniak,  Marian  Drynda,  Jacek
Pilarz, Paweł Piśniak, Remigiusz Wręczycki, Jadwiga Górnik, Robert Bastrzyk, Zbigniew Kmieć,
Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Henryka Kapuścik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.21.2018  w sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Przystajń na 2019
rok (15:13) jednogłośnie  (14 Radnych za)  w głosowaniu  jawnym przez podniesienie  ręki  oraz
równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

7) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok (15:14)

Inspektor  Marta  Okaj  przedstawiła  projekt  uchwały.  Ogólna  kwota  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok wynosi 4 000,00 zł.
Przewodniczący zarządził głosowanie.
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Wyniki imienne:
ZA(14):
Zbigniew  Marczak,  Marian  Drynda,  Jacek  Pilarz,  Janusz  Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Edward
Chamela,  Paweł  Piśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Jadwiga  Górnik,  Zbigniew  Kmieć,  Robert
Bastrzyk, Henryka Kapuścik, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.22.2018  w sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu Przeciwdziałania  Narkomanii  na 2019 rok  (15:15) jednogłośnie  (14 Radnych za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

8) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2018 rok (15:17)

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały autopoprawki. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(14):
Janusz Leśniak, Marian Drynda, Jacek Pilarz, Edward Chamela, Jadwiga Górnik, Robert Bastrzyk,
Remigiusz  Wręczycki,  Józef  Chrzęstek,  Zbigniew  Kmieć,  Paweł  Piśniak,  Henryka  Kapuścik,
Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr III.23.2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy
Przystajń  na  2018  rok  (15:41) jednogłośnie  (14  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów.

9) budżetu Gminy Przystajń na 2019 rok (15:41)

Skarbnik  przedstawiła  projekt  uchwały  autopoprawki,  Uchwałę  Nr  4200/VI/236/2018  z  dnia
14  grudnia  2018  r.  VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach
w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Przystajń projekcie uchwały budżetowej na
2019 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi. Opinia jest pozytywna z uwagami.
Wszystkie uwagi zostały usunięte, rezerwa została poprawiona.    
Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi.
Radna Henryka Kapuścik zapytała o dotacje dla Hutki i dla Sowczyc. Dlaczego jest taka duża
dysproporcja. 
Skarbnik odpowiedziała, że taka była decyzja Wójta, ponieważ na to wpłynęły wnioski. Zawsze
w trakcie roku można to zmienić. 
Radny  Edward  Chamela powiedział,  że  już  na  wspólnym posiedzeniu  komisji  stałych  Rady
Gminy Przystajń rozmawialiśmy o tym, że ma być zrobiony II etap przydomowych oczyszczalni
ścieków.  Czy  te  osoby,  które  złożyły  180  wniosków  mogą  liczyć  na  ten  II  etap  budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Wójt odpowiedział, że w budżecie na ten II etap przydomowych oczyszczalni ścieków nie musimy
wyodrębniać  środków.  Poza  tym  nie  zakończyliśmy  jeszcze  I  etapu  budowy  przydomowych
oczyszczalni  ścieków.  Planujemy  II  etap,  na  który  musielibyśmy  zaciągnąć  60  %  pożyczkę
w WFOŚiGW w Katowicach, 40 % otrzymalibyśmy dotacji. W trakcie roku możemy przystąpić do
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II etapu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Teraz przede wszystkim trzeba rozliczyć
I etap budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.
Radny Zbigniew Marczak powiedział, że w tamtym roku była mowa, że w 2018 r. będzie I etap,
a w 2019 r. II etap.
Wójt odpowiedział, że montaż finansowy nie wymaga środków finansowych, poza odsetkami od
pożyczki.  Ten  II  etap  budowy  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  miałby  być  zrobiony
w formule „zaprojektuj i wybuduj”. 
Radny  Remigiusz  Wręczycki zapytał  czy  byłaby  możliwość  wybudowania  przydomowych
oczyszczalni ścieków na Mrówczaku. 
Wójt odpowiedział, że oczywiście. Z tego co on wie to jest 80 chętnych na instalację przydomowej
oczyszczalni ścieków. Można to podzielić  na II  i  III  etap budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków.
Przewodniczący powiedział,  żeby  poruszać  te  kwestie,  które  są  ujęte  w  projekcie  budżetu,
o reszcie można porozmawiać na komisjach.
Skarbnik przeczytała  Uchwałę  Nr  4200/VI/237/2018 z  dnia  14  grudnia  2018  r.  VI  Składu
Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  w  sprawie  opinii  o  możliwości
sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Przystajń.
Opinia jest pozytywna. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Wyniki imienne:
ZA(13):
Józef  Chrzęstek,  Janusz  Leśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Zbigniew  Kmieć,  Aleksandra  Kierat,
Zbigniew Marczak, Marian Drynda, Henryka Kapuścik, Paweł Piśniak, Robert Bastrzyk, Marcin
Tomziński, Jacek Pilarz, Edward Chamela
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(1):
Jadwiga Górnik

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr III.24.2018 w sprawie budżetu Gminy Przystajń
na 2019 rok (16:16) większością głosów (13 Radnych za, 1 Radna nie głosowała)  w głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

Ze  względu  na  problemy  techniczne  urządzenia  głosującego  Radna  Jadwiga  Górnik złożyła
wniosek formalny o reasumpcję głosowania, ponieważ nie mogła oddać głosu.

Przewodniczący  ponownie  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  budżetu  Gminy
Przystajń na 2019 rok.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr III.24.2018 w sprawie budżetu Gminy Przystajń
na 2019 rok jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

Wójt podziękował za podjęcie uchwały. 

10) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń (16:26)

Skarbnik  przedstawiła  projekt  uchwały  autopoprawki  i  Uchwałę  Nr  4200/VI/238/2018  z  dnia
14  grudnia  2018  r.  VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach
w sprawie  opinii  o  przedłożonym przez  Wójta  Gminy  Przystajń  projekcie  uchwały  w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej (opinia jest pozytywna z uwagami).
Przewodniczący zarządził głosowanie.
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Wyniki imienne:
ZA(14):
Marian Drynda,  Janusz Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Jadwiga Górnik,  Edward Chamela,  Zbigniew
Kmieć,  Remigiusz  Wręczycki,  Aleksandra  Kierat,  Paweł  Piśniak,  Marcin  Tomziński,  Robert
Bastrzyk, Henryka Kapuścik, Zbigniew Marczak, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr III.25.2018  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Przystajń (16:38) jednogłośnie (14 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów.

Ad 9
Pytania w sprawach bieżących. (16:39)
Sołtys  Sołectwa  Podłęże  Szlacheckie  Stanisław  Kwaśny zapytał  czy  na  chodnik  w  Podłężu
Szlacheckim są zabezpieczone środki finansowe w budżecie na 2019 rok.
Wójt odpowiedział,  że  nie  ma,  ale  jeśli  pojawi  się  możliwość  wykonania  tego  chodnika  to
znajdziemy na niego środki. Nie wycofujemy się z tej inwestycji. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  dlaczego  część  Dąbrowy  została
uznana przez firmę Pana Stracha jako trudny teren. Czy to się nie wiąże z większymi kosztami. Nie
należy rozdzielać mieszkańców w ten sposób. Zapytała kto jest administratorem dot. nagrywania
sesji Rady Gminy Przystajń.
Sekretarz  odpowiedział,  że  transmisję  sami  obsługujemy,  a  serwer  mamy  wykupiony  z  firmy
netconcept.com sp. j.  Abonament płacimy rocznie w kwocie 1 832,70 zł  brutto.  Transmisja jest
dostępna na BIP Urzędu Gminy Przystajń i stronie Gminy Przystajń. 
Wójt  odpowiedział,  że jeśli chodzi o odbiór odpadów komunalnych to samorządy za jakiś czas
będą miały duży problem, ponieważ koszty odpadów wzrosły. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała dlaczego zmienił się harmonogram
odbioru odpadów komunalnych. 
Radna Henryka Kapuścik zapytała dlaczego od roku czasu na moście w Kuźnicy Starej nie ma
znaku zakazu. Zapytała również czy nie byłoby możliwości częstszego spisywania liczników wody
niż co 4 miesiące. Może udałoby się to zrobić np. co 3 miesiące. 
Wójt odpowiedział, że będziemy to chcieli zrobić co 3 miesiące. Będziemy to chcieli ujednolicić
i uprościć. Na początku roku to uporządkujemy. 
Radny Remigiusz Wręczycki zapytał o PKS Częstochowa.  Podobno w święta żaden autobus PKS
nie będzie jeździł. Czy będziemy musieli partycypować w kosztach. 
Wójt odpowiedział, że nasze linie są liniami dochodowymi. W połowie stycznia 2019 r. odbędzie
się spotkanie z przedstawicielami PKS. Będziemy się nad tym zastanawiać jak rozwiązać problem
związany z komunikacją, ponieważ PKS Częstochowa jest w bardzo trudnej sytuacji finansowej.
Radny Remigiusz Wręczycki zapytał o prywatnych przewoźników.
Wójt odpowiedział, że będziemy chcieli zabezpieczyć dzieciom transport do szkoły. 
Radny Marian Drynda zapytał co w sytuacji gdy mieszkaniec sam chce wybudować przydomową
oczyszczalnię ścieków. Czy może uzyskać na to dofinansowanie.
Wójt  odpowiedział,  że  dofinansowanie  budowy  przydomowej  oczyszczalni  ścieków  przez
mieszkańców jest zabezpieczone w budżecie i wynosi 1 500,00 zł do 1 przydomowej oczyszczalni
ścieków.  

Ad 10
Informacje, wolne wnioski i oświadczenia. (16:59)
Przewodniczący  przeczytał  pismo  z  Wojewódzkiego  Inspektoratu  Ochrony  Środowiska
dot.  informacji  o  stanie  środowiska  w województwie  śląskim w 2017 r.  Raport  w  tej  sprawie
jest  dostępny  na  stronie  internetowej  www.katowice.wios.gov.pl .  Przeczytał  również  życzenia
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świąteczne  od  Radnego  Marka  Zabawy.  Na  koniec  złożył  życzenia  świąteczne  wszystkim
mieszkańcom Gminy Przystajń.  
Wójt również złożył życzenia świąteczne mieszkańcom Gminy Przystajń.

Ad 11
Zamknięcie sesji. (17:03)
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodniczący  dokonał  zamknięcia  III  sesji
VIII kadencji Rady Gminy Przystajń. (17:04)

Protokolant:                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Zbigniew Kmieć
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